

**PERTANYAAN-PERTANYAAN
MESYUARAT PERTAMA, PENGGAL KEDUA
PARLIMEN KE 13 – DEWAN RAKYAT.**

PERTANYAAN : **LISAN**
DARIPADA : **Y.B. DR. TAN SENG GIAW
(KEPONG)**
TARIKH : **11 MAC, 2014 (SELASA)**
NO SOALAN : **NOMBOR 60**

SOALAN:

YANG BERTHORMAT DR. TAN SENG GIAW [KEPONG] minta **PERDANA MENTERI** menyatakan **dasar dan langkah utama** untuk memastikan perpaduan dan kemakmuran Negara majmuk ini. **Setakat mana** beliau telah **berjaya**.

JAWAPAN :

Tan Sri Yang Di Pertua ;

Kerajaan sentiasa menjadikan perpaduan dan kemakmuran Negara sebagai elemen utama yang amat penting dan ia menjadi syarat asas untuk melonjakkan kedudukan Negara supaya setanding dengan Negara maju yang lain suatu ketika nanti. Oleh itu segala dasar dan langkah-langkah yang dilaksanakan semuanya menjurus ke arah mencapai syarat asas tersebut. Pelbagai usaha dipergiatkan dan jika terdapat kelemahan, ia sentiasa diteliti untuk diperbaiki.

Antara inisiatif terbaru Kerajaan untuk memastikan perpaduan dan kemakmuran Negara itu terus menerus diperkukuhkan ia lah **mengujudkan sebuah badan bebas yang menjadi platform untuk mendapatkan pandangan dan cadangan rakyat berhubung dengan usaha-usaha memelihara, mengukuh dan meningkatkan perpaduan**. Badan ini dikenali dengan nama Majlis Konsultasi Perpaduan Negara (MKPN) atau *National Unity Consultative Council (NUCC)*

yang telah ditubuhkan pada bulan September 2013 yang lalu. Badan yang dianggotai oleh pelbagai latar belakang individu yang mempunyai pengalaman, kemahiran ini akan membincangkan dan mengadakan *engagement* dan konsultasi dengan pelbagai kelompok dan lapisan masyarakat bagi mendapatkan pandangan, cadangan rakyat berkaitan dengan usaha mengukuhkan perpaduan dan kemakmuran Negara. Terdapat tiga pendekatan konsultasi dan *engagement* yang dijalankan antaranya ialah dengan mengadakan Dialog Perpaduan di seluruh Negara, mengadakan Perbincangan Meja Bulat (*Round Table Discussion – RTD*), dan mengadakan pertemuan tertutup dengan kumpulan-kumpulan berkepentingan (*interest group*). Pandangan, cadangan serta syor-syor yang diperolehi dari *engagement* ini akan dijadikan asas untuk menggubal pelan tindakan perpaduan yang lebih inklusif dan komprehensif.

Selain dari itu, program-program mengukuhkan perpaduan yang sedang dilaksanakan sekarang melalui Jabatan Perpaduan Negara dan Integrasi Nasional (JPNIN) serta beberapa agensi lain akan diteruskan. Kejayaan mengukuhkan perpaduan dan kemakmuran Negara itu tidak akan dapat dilihat dalam masa yang singkat. Ia memakan masa yang panjang dan usaha-usaha yang dilkakukan sekarang akan hanya boleh dilihat kesannya 10 atau 15 tahun akan datang. Sama jugalah seperti keadaan sekarang yang makmur ini, di mana ia adalah hasil usaha 10 atau 15 tahun yang lalu.
